
RADA GMINY
SŁUPIA KONECKA
woj. świętokrzyskie

Protokół Nr XLI12018
z sesji Rady Gminy SI,UPIA (KONECKA)

odbytej w dniu 19 lutego 2018 roku w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy
w Słupi

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Kuder otworzyła sesję o godz. 930 i po powitaniu
wszystkich zebranych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób, stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - lista obecności radnych sianowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy

Sekretarz Gminy

Skarbnik Gminy

Robert Wieigopolan

Marian Król

Dorota Basiak

sołtysi, przewodniczący rad sołeckich, zgodnie z załączoną listą obecności.

Ad. pkt 2

Nikt nie wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XXXIX/2017 z sesji odbytej
28 grudnia 2017 roku. Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie przY.ięła protokół.

Nikt nie wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XU2018 z sesji odbytej
15 stycznia 2018 roku. Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie przY.ięłaprotokół.

Ad. pkt 3

W punkcie dotyczącym przY.ięcia porządku obrad jako pierwszy głos zabrał Wójt i zgłosił
następujące zmiany do porządku obrad:

- wprowadzić pkt "Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca Uchwałę XXXIX/268/20 17
Rady Gminy Słupia (Konecka) z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie zatwierdzenia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok jako pkt 4g.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie wprowadziła punkt do porządku obrad.

- wprowadzić pkt "Omówienie pisma o dofinansowanie dowozu uczestników do
Środowiskowego Domu Samopomocy w Józefinie" jako pkt 6.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie wprowadziła punkt do porządku obrad.



Ostatecznie przyjęto następujący porządek obrad:

l. Otwarcie obrad, powitanie obecnych i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokołu Nr XXXIX12017 z sesji odbytej w dniu 28 h'l'Udnia2017 roku i

protokołu Nr XL/20 18 z sesji odbytej w dniu 15 stycznia 2018 roku.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia Konecka na lata 2018-
2030.

b) Dokonania zmian w budżecie gminy na 2018 rok,
c) Ustanowienie pieczęci i sztandaru Gminy Słupia Konecka oraz określenia zasad

ich użytkowania,
d) Zawieszenia działalności filii bibliotecznej w Pilczycy,
e) Zmian w Statucie gminy Słupia (Konecka),
t) Ustanowienia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic

wiejskich stanowiących mienie Gminy Słupia Konecka,
g) zmieniająca Uchwałę XXXIX/268/2017 RadyGminy Słupia (Konecka) z dnia 28 grudnia

2017 roku w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018

5. Przedstawienie sprawozdań z:
a) Działalności Rady Gminy i Komisji Stałych Rady Gminy za 2017 rok,
b) Realizacji Gminnego proh'l'amu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 rok,
c) Działalności merytorycznej i finansowej GOPS za 2017 rok,
d) Omówienie pisma o dofinansowanie dowozu uczestników do Środowiskowego

Domu Samopomocy w Józefinie
e) Realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi i z innymi

podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za 2017 rok,
6. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Gminy.

Ad. pkt 4a

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia
Konecka na lata 2018-2030 (treść w załqczeniu) przedstawiła Skarbnik D. Basiak.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.
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Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XLI/280/2018 w
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia Koneeka na lata 2018-
2030, treść której stanowi załqcznik do protokołu.

Ad. pkt 4b

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie
gminy na 2018 rok (treść w załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XILI/28l/2018 w
sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2018 rok, tre.fć której stanowi załqcznik do
protokołu.

Ad. pkt 4c

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustanowienia pieczęci
i sztandaru Gminy Słupia Konecka oraz określenia zasąd ich użytkowąnia (treść w
załqczeniu).

Nikt z radnych me wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XLI/282/2018 w
sprawie ustanowienia pieczęci i sztandaru Gminy Słupia Koneeka oraz określenia zasad
ich użytkowania, treść której stanowi załqcznik do protokołu.

Ad. pkt 4d

Projekt uchwały w sprawie likwidacji filii bibliotecznej w Pilczycy (treść w załączeniu)
przedstawiła Sekretarz M. Król.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XLI1283/2018 w
sprawie likwidacji filii bibliotecznej w Pilezycy, treść której stanowi załqcznik do
protokołu.

Ad. pkt 4e

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy
Słupia (Konecka), (treść w załqczeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca rady
gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
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Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XLI/284/2018 w
sprawie zmiany Statutu Gminy Slupia (Konecka), treść której stanowi załqcznik do
protokołu.

Ad. pkt 4f

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania
ze świetlic wiejskich stanowiących mienie Gminy Słupia Konecka (rrdć w załączeniu!
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.

Radny M. Janduła wnosił o zmianę treści par. 7 pkt l. Wyjaśnił, że na imprezach odpłatnych
raczej ciężko jest zakazać wstępu osobom nietrzeżwym. Takimi imprezami są najczęściej
imieniny, urodziny na których alkohol jest spożywany.

A. Kołodziejczyk nadmieniła, że zapis ten ma przede wszystkim na celu wyeliminowanie
nietrzeźwych osób z zebrań nieodpłatnych takich jak zebrania wiejskie i zakłócania przez nie
porządku.
Przewodniczaca Rady Gminy wyjaśniła, że zapis ten nie zabrania przebywania w świetlicy
takich osób. Dodatkowe zasady odpłatnego korzystania ze świetlic określi Wójt w drodze
zarządzenia i może tam umieścić szczegółowe zapisy dotyczące tego paragrafu.
Radny M. Janduła wniósł o dopisanie w par. 7 pkt l zapisu "z wyjątkiem odpłatnego
korzystania ze świetlicy"

Przewodniczaca Rady Gminy poddała poprawkę do projektu uchwały pod głosowanie.

Rada gminy w obecności 14 radnych 12 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła
poprawkę do uchwały.

Salę obrad opuścił radny W. Orzeł pomniejszając tym samym liczbę osób uprawnionych do
głosowania do 13 osób.

Radny M. Janduła zwrócił uwagę, że zapis par. 7 pkt 3 mówi o tym, że nieodpłatne spotkania
w świetlicach są priorytetowe. Może się zdarzyć, że w dniu odpłatnego wynajęcia Sali OSP
czy stowarzyszenie postanowi zrobić zebranie wiejskie.

A. Kołodziejczyk wyjaśniła, że nie ma takiej moźliwości. Kaźda świetlica będzie miała
harmonogram zebrań, w którym będą zapisane wszystkie planowane spotkania i wynajęcia.
Nie było do tej pory przypadku aby spotkanie wiejskie odbyło w dniu odpłatnego wynajmu
świetlic. W każdej chwili można dane zebranie przenieść na dzień następny, aby nie
kolidowało z odpłatnym spotkaniem.
Przewodniczaca Rady Gminy wyjaśniła, że w par. 4 pkt 8 i 9 mówi o harmonogramie
wszelkich spotkań w świetlicy wiejskiej, zarówno tych odpłatnych jak i nie odpłatnych.
Dotyczy to również cyklicznych zebrań, które odbywają się w niektórych świetlicach.
Radny M. Janduła nadmienił, że osoby wynajmujące świetlicy nie mają w tym wypadku
gwarancji, że nikt w terminie przez nich zapisanym nie postanowi zwołać zebrania
wiejskiego.
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Przewodniczaca Rady Gminy nadmieniła, że zapis ten zabezpiecza mieszkańców przed
sytuacją, w której odbywają się tylko spotkania odpłatne, i żeby nie doszło do tego, że
mieszkańcy nie maja się gdzie spotkać. Cele działań świetlic i dobro mieszkańców powinny
być ważniejsze niż pieniądze za wynajem. Zgłaszając w terminie 7 dni przed planowaną
odpłatną imprezę zostaje ona automatycznie zapisana w harmonogramie i tennin zostaje
zarezerwowany na tą imprezę.
A. Kołodziejczyk nadmieniła, że wraz ze złożeniem wniosku na odpłatną imprezę nie ma
możliwości aby w tym samym terminie odbyło się zebranie nieodpłatne. Stowarzyszenia czy
koła gospodyń zazwyczaj ustalają wcześniej terminy swoich spotkań i są one automatycznie
zapisane w harmonogramie. I na tej podstawie nie można w tych terminach wynająć Sali
odpłatnie. W przypadku złożenia wniosku o wynajem Sali dotychczas odbywało się to tak, że
po uzgodnieniu z opiekunem Sali, że w danym dniu mieszkańcy nie przewidują żadnego
spotkania sala zostaje wynajęta. W przeciwnym wypadku, gdy w harmonogramie jest
zapisane spotkanie mieszkańców wynajmujący musi zmienić termin swojej imprezy.
Radny M. Janduła wnioskował o dopisanie do regulaminu w ~7 pkt 3 punktu informującego
że imprezy nieodpłatne również muszą być zgłaszane nie później niź 7 dni przed terminem
spotkania.

Przewodnicząca poddała tą poprawkę pod głosowanie.

Rada gminy w obecności 13 osób jednomyślnie przyjęła poprawkę do projektu uchwały.

Nikt nie zgłaszał więcej uwag do projektu uchwały wobec czego Przewodnicząca Rady
Gminy poddała go pod głosowanie.
Rada gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XLI/285/2018 w
sprawie ustanowienia regułaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic
wiejskich stanowiących mienie Gminy Słupia Konecka, treść stanowi załacznik do
protokołu.

Na salę obrad powrócił radny W. Orzeł powiększając tym samym liczbę osób uprawnionych
do głosownia.

Ad. pkt 4g

Projekt uchwały zmieniająca Uchwałę XXXIX/268/2017 Rady Gminy Słupia (Konecka) z
dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 (treść
w załączeniu) przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XLI/286/2018
zmieniająca Uchwalę XXXIX!268/2017 Rady Gminy Słupia (Konecka) z dnia 28 grudnia
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2017 roku w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
I'roblemów Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na 2018, treść której
stanowi załącznik do protokołu.

Następnie Przewodnicząca rady Gminy ogłosiła przerwę w obradach trwającą w godz. 11.05
- 11.35. Po przerwie obrady wznowiono. Stan radnych uprawnionych do głosowania po
przerwie - 14 osób.

Ad. pkt Sa

Sprawozdanie z działalności Rady Gminy i Komisji Stałych Rady Gminy za 2017 rok (treść
w załączeniu) przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.

Nikt nie wnosił uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad. pkt Sb
Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 rok (treść w załączeniu)
przedstawiła Przewodniczaca GKRP AiPN E. Skrobisz.

Nikt nie wnosił uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad. pkt Sc
Sprawozdanie z działalności merytorycznej i finansowej GOPS za 2017 rok (treść w
załączeniu) przedstawiła p.o. Kierownika GOPS E. Bańburska.

Nikt nie wnosił uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad. pkt Sd

Wójt przedstawił treść pisma o dofinansowanie dowozu uczestników do Środowiskowego
Domu Samopomocy w Józefinie. WY,jaśnił,że już w ubiegłym roku dochodziły informacje, że
fundacja nie jest w stanie na swój koszt dowozić uczestników. Z terenu Gminy Słupia
Konecka jest mowa o 7 osobach. Są wśród nich osoby niepełnosprawne poruszające się na
wózku, więc muszą mieć zapewniony specjalistyczny pojazd. Najlepszym rozwiązaniem
byłoby pokrywanie tych kosztów dowozu przez osoby zainteresowane dojazdem do tej
placówki. Osoby, które mają mniejszy dochód mogłyby ewentualnie ubiegać się o zasiłek w
GOPS. Gmina nie może udzielić dotacji dla fundacji, która prowadzi działalność nie na
naszym terenie. Nie ma nigdzie zapisu, że gmina ma zapewnić dowóz dla tych osób. Według
kalkulacji przedstawionej przez fundację w ubiegłym roku miesięczny koszt wynosiłby ok.
2000 zł. Rocznie jest to ponad 20 tys. zł.
Przewodniczaca Rady Gminy nadmieniła, że jest to dość duża kwota pieniędzy. Trzeba może
zrobić rozeznanie jak inne fundacje pokrywają koszty dowozu uczestników.
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E. Bańburska nadmieniła, że w budżecie OPS nie ma środków na taki cel. Na dzień
dzisiejszy trudno będzie znależć w budżecie taką kwotę.
Przewodnicząca Rady Gminy nadmieniła, że jest to jeszcze temat do omówienie przez wójta i
fundację.
Wójt nadmienił, że będzie rozmawiał z radca prawnym, czy są jakieś możliwości w tej
sytuacji. Na następnej sesji lub posiedzeniu komisji stałych przedstawi rozwiązanie tej
sprawy.

Ad. pkt Se

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi i z innymi
podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za 2017 rok (treść w załączeniu)
przestawiła A. Kołodziejczyk.
Nikt nie zgłaszał uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad. pkt 6

Następnie Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami. Nadmienił, że w omawianym
okresie zostało przygotowane pięć wniosków o dofinansowanie. Został złożony wniosek do
LGR na budowę 2 placów zabaw na terenie gminy w Budzisławiu i Pilczycy. Drugi projekt
został złożony do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego na wspieranie opieki nad
miejscami pamięci. Został również złożony wniosek w ramach OSA do Ministerstwa Sportu
na utworzenie miejsca sportowo-rekreacyjnego dla mieszkańców gminy Słupia. Kolejny raz
został złożony wniosek w ramach programu "Umiem Pływać". Trwają prace nad
przygotowaniem wniosku do Ministerstwa Sprawiedliwości na wyposażenie w sprzęt ratujący
życie dla OSP. Ponadto pojawiają się w LGD wnioski o małe granty dla stowarzyszeń.
Prężnie działa Akademia Sportu Korony Kielce. Ponadto działa również Gminna Liga
Amatorskiej Piłki Siatkowej. W ostatnią sobotę odbył się Gminny Turniej Tenisa Stołowego
o puchar Wójta. W tym okresie odbywały się również zebrania sprawozdawcze jednostek
straży pożarnych. Kończy się okres projektowania inwestycji termomodernizacji budynku
urzędu i Szkoły podstawowej w Pilczycy. 20 lutego mija termin złożenia projektu. Nie udało
się rozstrzygnąć po raz drugi przetargu na budowę oczyszczalni ścieków. Nie zgłosiła się
żadna firma do przetargu. W chwili obecnej musimy wnioskować o przesunięcie terminu
wykonania inwestycji i aneksowania umowy o dofinansowanie ze środków UE.

Ad. pkt 7
W punkcie interpelacje i zapytania radnych jako pierwszy glos zabrał:
Radny W. Ociepka wnioskował o umieszczenie tego miejsca sportowo-rekreacyjnego przy
szkole w Wólce.
Radny M. Wilk wnioskowa! o montaż kręgów z funduszu sołeckiego.
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Ad. pkt 8

Wójt nadmienił, że w miejscowości Słupia trzeba zagospodarować teren za gimnazjum.
Miejsce to znajduje się obok boiska wielofunkcyjnego. Słupia jest siedzibą gminy i w
związku z tym na tą miejscowość został złożony wniosek. Ponadto Sołectwo Słupia
przeznaczyło środki z funduszu sołeckiego na dofinansowanie tego zadania.
Odnośnie kręgów wyjaśnił, że w chwili obecnej brakuje ludzi do pracy. W dniu dzisiejszym
kopią rów w Radwanowie. Jak skończą to przejdą do montowania kręgów.

Ad. pkt 9
W sprawach różnych głos zabrali:
Przewodniczaca Rady Gminy wnosiła o przedstawienie zWYCIęzcy Turnieju Tenisa
Stołowego.
R. Szproch wyjaśnił, że do stołu przystąpiło 31 zawodników. W poszczególnych kategoriach
zwyciężyli:
Dziewczęta Szkoła Podstawowa:
l) Mazur Emilia
Chłopcy Szkoła Podstawowa+ Gimnazjum:
l) Pałka Łukasz
Kobiety:
l) Domaradzka Julia
Mężczyźni:
l) Ratuszniak Marek

Sekretarz M. Król wyjaśnił, że rozpoczął się proces naboru wniosków do LGD na tzw. "małe
granty". Wnioski skierowane przede wszystkim dla stowarzyszeń ze względu na 100%
zwrotu kosztów. Z terenu naszej gminy wyrażają chęć złożyć wniosek stowarzyszenie w
Pilczycy, Mninie. W chwili obecnej będą to 4 wnioski.
Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła, że fiszki na te projekty zostąły złożone w 2015 roku.
Na podstawie tych fiszek będzie realizowania budowa siłowni w Pilczycy, 2 inwestycje w
Mninie i część środków miala otrzymać parafia Pilczyca. W związku z tym, że parafie nie
mogą przystąpić do tego projektu ta część środków zostaje do wykorzystania przez Gminę
Słupia. Pojawiła się propozycja aby przeznaczyć je na dofinansowanie zakupu sceny.
Sołtys wsi Biały Ług J. Skiba pytał kiedy będzie kopany rów w Białym Ługu?
Radny M. Janduła zgłosi! potrzebę wymiany przepustów przy pos. Pola, przy wjeżdzie do
Czerwonej Woli. Ponadto wnosi! o pogłębienie rowu od miejsca, w którym zaczyna się nowy
nawierzchnia drogi. Na nowym odcinku rów jest bardzo głęboki, natomiast na starym odcinku
rów jest bardzo płytki w związku z czym woda nie ma jak spływać.
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiłą o przekazanie do Zarządu Dróg, że po zeszłorocznej
wycince drze i krzewów przy rowach wszystkie gałęzie zostały rzucone do rowu co blokuje
odpływ wody. Poprosiła o uprzątnięcie tych rowów z gałęzi.
Sołtys wsi Rytlów S. Steplowski zwrócił uwagę, że kilkakrotnie zgłaszał potrzebę
wywiezienia pniaków po drzewach. Ponadto zgłosił, że kruszywo nawiezione do Rytlowa jest
za grube i utrudnia poruszanie się po drodze. Ponadto zgłosił, że przy wjeździe z Rytlowa na
drogę Łopuszno-Przedbórz spod asfaltu wypływa woda. Wyraził opinię, źe zgłasza pewne
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problemy po kilka razy a i tak nikt ich nie realizuje. W innych miejscowościach cięgle coś jest
robione, natomiast w Rytlowie nic się nie dzieje.
Wójt nadmienił, że w ubiegłym roku w Rytlowie została wybudowania nowa droga. Pniaki w
zasadzie powinna usunąć osoba, która zabrała drzewo. Zapewnił, że zostaną one w
najbliższym czasie usunięte. Co do terminu kopania rowów w Białym Ługu wY-jaśnił, że
urząd gminy posiada tylko jedną koparkę a potrzeb związanych z rowami, przepustami na
terenie całej gminy jest ogromna ilość. Oprócz tego dochodzą jeszcze potrzeby związane z
rozwożeniem kruszywa, jak i wynajem koparki przez prywatne osoby.
Radny M. Wilk wnioskował o odwodnienie drogi powiatowej z Radwanowa w kierunku
Słupi.
Radny J. Skrobisz nadmienił, że była wyrażona zgoda dla powiatu na wycinkę drzew w
Mninie ul. Długi Kąt. Pozwolenie niedługo straci ważność. Pytał czy wiadomo, kiedy te
drzewa zostaną usunięte.
Przewodniczacy Rady Powiatu M. Król wyjaśnił, że została wyłoniona firma do wycinki tych
drzew, jednak nie wyraziła zgody na uprzątnięcie pniaków po wycince. W związku z tym,
zdecydowano się rozpisać nowy przetarg na wycinkę drzew wraz z usunięciem pniaków.
Radny M. Piec nadmienił, że zgłaszane były 4 ubytki na moście w Rudzie Pilczyckiej.
Zlikwidowane zostały tylko 2. Pytał co z pozostałymi dwoma ubytkami?
Przewodniczacy rady Powiatu M. Król nadmienił, że ten temat nie jest mu znany. Natomiast
wraz z Dyrektorem Zarządu Dróg był na wizji lokalnej samego mostu. Nawierzchnia na
moście, z tego co wiadomo będzie zrywana w całości i położona nowa.
Radny J. Kaczmarek podzielił zdanie Sołtysa S. Stęplowskiego. Od kilku lat zgłaszał potrzebę
wykopania rowu, zbiórki poboczy czy położenia nowej warstwy asfaltu i do tej pory żadne z
tych zadań nie zostało zrealizowane.
Przewodniczacy Rady Powiatu M. Król wyjaśnił, że wszelkie prośby, wnioski czy sugestie,
które są mu zgłaszane przekazuje do Dyrektora Zarządu Dróg. Potrzeby są realizowane w
ramach posiadanych środków finansowych.
Sołtys wsi Radwanów Wieś D. Tomska nadmieniła, że zgłaszała pozostawione worki ze
śmieciami przy drodze Słupia-Radwanów i nie zostały one usunięte. Pracownicy fizyczni
urzędu gminy bardzo często tamtędy przejeżdżają ale nikt nie chce uprzątnąć tych śmieci.
Przewodniczacy Rady Sol. J. Barnik zgłosił potrzebę naprawy drogi z Biały Ługu w kierunku
Jakimowic.
Przewodniczacy Rady Powiatu M. Król wyjaśnił, że ten odcinek drogi leży już na terenie
Gminy Radoszyce i powinni się zająć tym radni Powiatowi z terenu Radoszyc. Nadmienił, że
zgłosi sprawę do Dyrektora Zarządu Dróg.
Przew. Rady Sol. W. Szymański wnioskował o remont drogi Skąpe Budzisław.
Przewodniczaca Rady Gminy prosiła, aby Wójt uwrażliwił pracowników na to, aby wszelkie
śmieci które znajdują się przy drogach zostały zabierane w odpowiednie miejsce. Ponadto
nadmieniła, że od początku kadencji wnioskowała o wskazanie osoby odpowiedzialnej za
kontrolę i przebieg prac wykonywanych przez pracowników fizycznych.
Wójt nadmienił, że pozostało jeszcze kilka odcinków dróg o żwirowej nawierzchni. Gmina
stara się pozyskać środki na ich remont. W tym roku ogłoszony jest przetarg na drogę w
miejscowości Mnin Błagodać. Pozostanie jeszcze na ten rok droga w miejscowości Ruda
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Pilczycka Malik. Jeśli będzie nabór wniosków na przyszły rok to będzie złożony wniosek na
drogę Skąpe-Budzisław.
Sołtys wsi Biały Ług J. Skiba pytał kiedy będzie dokończony remont drogi w Słomianej?
Wójt wyjaśnił, że pozostały odcinek gmina będzie musiała zrealizować z własnych środków.
Radny J. Skrobisz wnioskował o gruntowny remont drogi polnej w miejscowości Mnin w
kierunku Czerwonej Woli. Nadmienił, że można na ten cel przeznaczyć część środków
funduszu sołeckiego wsi Mnin i Czerwona Wola, gdyż przy tej drodze znajdują się również
ich grunty.
Radny M. Janduła wnioskował o większe środki na zakup kruszywa na drogi polne.
Wójt nadmienił, że w ubiegłym roku bardzo dużo kruszywa trafiło na drogi polne. Potrzeby z
roku na rok sąjednak coraz większe.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów przewidzianych w porządku obrad Przewodnicząca
Rady Gminy zamknęła obrady XLI sesji Rady Gminy o godzinie 1335.

Protokół zawiera 10 stron.
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